
مورد  در  آزمون  سردار  ملی:  آرمان   
آینده اش می گوید: رفتن به لیگ عربستان؟ 
هر چیزی ممکن است. احتمال دارد به لیگ 

عربستان یا هر لیگ دیگری بروم.
 انتقال بزرگ؟

بایر  با   2027 تابستان  تا  آزمون  سردار 
لورکوزن قرارداد دارد. کیکر نوشته است که 
طبق گزارش رسانه های ایرانی، این مهاجم به 
سویا خواهد پیوست، اما رسانه آلمانی معتقد 
است هنوز چیزی قطعی نیست و سردار به 
این انتقال چندان نزدیک به نظر نمی رسد. 
سردار آزمون فصل نسبتاً متفاوتی را در آاس 
گذاشت. او در مجموع روی  رم پشت سر 
هفت گل تیمش اثرگذار بود )سه گل، چهار 
پاس گل( و برای مدتی مصدوم بود. در فصلی 
که برای رم تلخ تمام شد و این تیم به فینال 
لیگ اروپا نرسید و سهمیه لیگ قهرمانان 
نیز نگرفت. حالا این سوال برای آینده آزمون 
ح است: او فصل بعد به کجا می رود؟  مطر
تابستان  تا  آزمون  است:  واضح  چیز  یک 
2027 قرارداد دارد و آاس رم گزینه خرید او 
که در  به ارزش حدود 12. 5 میلیون یورو 
پایان ژوئن منقضی می شود را فعال نخواهد 
کرد. از آنجا که آنها سهمیه لیگ قهرمانان را 
نگرفتند، در معرض محدودیت های مالی 
خاصی هستند. علاوه بر این، با توجه به تغییر 
کار  سمت مدیر ورزشی، هنوز نحوه ادامه 
مشخص نیست. آاس رم هنوز موضع رسمی 
خود را نشان نداده است. گفته می شد رم 
قرار است با لورکوزن برای کاهش رقم انتقال 
کره کند ولی خبری در این رابطه  سردار مذا
آیا او احتمالا به  منتشر نشده است. پس 
سویا می رود؟ در هر صورت رسانه های ایران 
در روزهای نخستین خردادماه از پیوستن 
مهاجم به اندلسی ها خبر دادند ولی طبق 
، این احتمال نزدیک نیست..  اطلاعات کیکر
آزمون که در زمستان 2022 به بایر آمد و در 44 
بازی 5 گل به ثمر رساند، باید صبور باشد. 
که قبلاً علاقه اش به آزمون  اول از همه، سویا
را نشان داده، به دنبال یافتن مربی جدیدش 
بود. با رفتن کیکه سانچس، سویا با پیمنتا 
قرارداد بست و حالا باید دید نظر مربی جدید 
در مورد آزمون چیست. همچنین باید توجه 
داشت که لیون فرانسه نیز به سردار علاقه 
دارد. بیلد هم در مورد آینده سردار نوشته 
است که لورکوزن منتظر دریافت 12 میلیون 

یورو برای فروش سردار است. در حال حاضر 
تیم  مورد  در  قطعی  صورت  به  نمی توان 
بعدی سردار نظر داد ولی مشخصا آینده او 

در لورکوزن نیست.
 ترکیه

چند روز بعد خبر رسید آقای خاص بعد از 
شش ماه بدون تیم مانده  حالا صاحب تیم 
است: فنرباغچه. او در مراسمی خارق العاده 
به  هواداران معرفی شد و تا سال 2026 با فنر 
قرارداد امضا کرد.   روزنامه سان در گزارشی 
می گوید مورینیو برای موفقیت نه تنها در 
 سوپرلیگ ترکیه بلکه موفقیت در اروپا لیست 
بلندبالایی برای خرید در  اختیار علی کوچ، 
کثر بازیکنان  رئیس فنرباغچه، قرار داده که ا
گردان ژوزه در تیمهای سابقش  این  لیست شا
هستند.   درحالی که به نظر می رسید سردار با 
سویا به توافق  نهایی رسیده و امسال تابستان 
لیگا می رود ولی  بعد از  با ترک لورکوزن به لا
قطعی شدن حضور مورینیو در فنرباغچه 
نشان  که  شد  بیلد  منتشر  توسط  گزارشی 
می داد مورینیو سردار را به فنر توصیه کرده 
 است. مورینیو بود که تابستان گذشته سردار 
را به صورت قرضی به رم  منتقل کرد و آقای 
گرد ایرانی اش را در استانبول  خاص حالا شا
 می خواهد. با توجه به اینکه سردار در جریان 
جام ملت های آسیا در  مصاحبه با تلویزیون 
تی آر تی گفته بود فنرباغچه را دوست دارد 

باید  دید آیا او راهی استانبول شده و فصل 
آینده در اولکر آره نا بازی  می کند؟

 غیبت در تمرین 
سردار آزمون قبل از شروع فصل جدید 
شرایط خاصی را در بایرلورکوزن تجربه می کند. 
به گزارش نشریه آلمانی بیلد، سردار آزمون 
گذشته در تست های آمادگی  روز یکشنبه 
اولین  که  زمانی  اما  کرد  شرکت  جسمانی 
برگزار  دوشنبه  روز  در  بایرلورکوزن  تمرین 
شد، هیچ نشانی از بازیکن ایرانی نبود. او در 
جلسه تمرینی روز سه شنبه هم غایب بود. 
که باشگاه تصمیم  این ماجرا باعث شده 
جدیدی درباره وضعیت بازیکن ملی پوش 
ایرانی بگیرد. منابع داخل باشگاه به نشریه 
کیکر تایید کردند که این مهاجم دیگر با تیم 
تمرین نخواهد کرد، بلکه به صورت انفرادی 
تمرین می کند. این نشریه همچنین اعلام 
کنون به دنبال فروش این  کرد که باشگاه ا
بازیکن خواهد بود و پیشنهادات مناسب 
را بررسی می کند. بیلد در گزارش خود اعلام 
کرده وضعیت فیزیکی آزمون نیاز به بهبود 
دارد و او صد درصد آماده نیست و به همین 
دلیل تمرینات انفرادی برای او بهتر خواهد 
بود. اینکه او چقدر از تیم فاصله دارد، نشان 
کنون حتی باید در زمان های  می دهد آزمون ا
ابی آلونسو تمرین  متفاوتی نسبت به تیم ژ
کند. ژابی آلونسو به رغم میل خود با توجه به 

شرایطی انضباطی  ای که پیش آمده درباره 
آزمون تصمیم گرفته است. سیمون رولفس، 
مدیر ورزشی بایرلورکوزن، درباره وضعیت 
آزمون گفت: من فقط می دانم که او در تمرین 
غایب بوده، ما باید روشن کنیم که چه اتفاقی 
افتاده است. تجزیه و تحلیل عملکرد او کافی 
نیست، او باید تمرین کند. او دیروز در تمرین 
نبوده و امروز هم غایب بود. در چند روز 
می افتد.  اتفاقی  چه  دید  خواهیم  آینده 
اخیراً باشگاه سویا به جذب این بازیکن 29 
ساله علاقه نشان داده بود. اما در حالی که 
باشگاه اسپانیایی به دنبال انتقال قرضی 
است، لورکوزن ترجیح می دهد آزمون را در 
انتقال دائمی بفروشد. شاید آزمون قصد 
دارد با اقدام جدید خود باشگاه آلمانی را 
تحت فشار قرار دهد و آن ها با انتقال قرضی او 
موافقت کنند. این مسلم است که او با دوری 
از تمرینات تیم اصلی از شرایط آمادگی کامل 

باز می ماند. 
 آینده

کیکر درباره مقصد بعدی سردار آزمون 
کنون منتظر است تا تیمی  نوشت: آزمون ا
گزارشات،  طبق  شود.  او  جذب  خواستار 
باشگاه سویا می خواهد او را به صورت قرضی 
مخالفت  با  امر  این  که  بگیرد  خدمت  به 
لورکوزن روبه رو شده است. علاوه بر این، 
یک باشگاه از قطر و یک باشگاه از امارات 
نیز به او علاقه مند هستند. سردار آزمون که 
نیم فصل گذشته را به صورت قرضی در رُم 
گذراند، پس از عدم تمایل مدیران این تیم 
برای خرید قطعی او از بایرلورکوزن به آلمان 
بازگشت. با این وجود بیلد می نویسد سردار 
آزمون چشم اندازی در لورکوزن ندارد و باید 
به دنبال تیم دیگری باشد. او که تا سال 2027 
با قهرمان بوندس لیگا قرارداد دارد شاید به 
سویای اسپانیا یا تیمی در لیگ حرفه ای 
عربستان برود. سردار آزمون در گفت وگو با تی 
ویبو اسپور ترکیه درباره آینده فوتبالی خود 
تصریح کرد: هر اتفاقی در فوتبال ممکن است. 
من یک بازیکن حرفه ای هستم و ابتدا باید 
شرایط را بررسی کنم و سپس تصمیم بگیرم. 
رفتن به لیگ عربستان؟ هر چیزی ممکن 
است. احتمال دارد به لیگ عربستان یا هر 
لیگ دیگری بروم البته فعلا با بایرلورکوزن 
کنم و ببینم چه  قرارداد دارم و باید صبر 

اتفاقی رخ می دهد.
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آینده مهاجم تیم ملی 

 سردار در عربستان؟ 

ن  یا پا ز  ا پس  ه  د ا ز حمد ا  
ماجراجویی سه ساله در سپاهان 
که یکی از بازیکنان  در حالی 
محبوب سکوها بود، از دوران 
حضورش در اصفهان با خوشی 
یاد کرده است. به احتمال زیاد 
احمدزاده به زودی در باشگاه 
پرسپولیس حاضر می شود.

کتور تصمیم گرفت    باشگاه ترا
به طور رسمی جذب علیرضا 
بیرانوند را اعلام کند. بیرانوند که 
پس از هشت سال قرار است در 
ایران برای تیمی غیر از پرسپولیس 
به میدان برود، با حضور در 
کتور تصاویری با  باشگاه ترا
کتور انداخت.  پیراهن و شال ترا

پس از حضور یحیی گل محمدی 
کعبی هم  درنهایت حسین 
تصمیم گرفت به حضور در فولاد 
خوزستان ادامه ندهد و باشگاه 
دیگری را برای ادامه مربیگری 
برگزید. باشگاه فولاد خوزستان 
با انتشار یک استوری از او تشکر 

و برای او آرزوی موفقیت کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

کتور           آرزوی موفقیت    تشکر از هواداران سپاهان  جذب ترا

گفتوگو

 اصغر طالب نسب پیشکسوت استقلال 
و کارشناس فوتبال در مورد وضعیت فعلی 

باشگاه آبی پوش پایتخت صحبت کرد. 
وزهای   در خصوص وضعیت این ر

استقلال چه نظری دارید؟
 یکسری اخبار نقل و انتقالاتی منتشر 
نیست.  رضایت بخش  اصلا  که  می شود 
اخباری که فقط روی خرید ستاره، بدون 
هیچ برنامه خاصی تمرکز دارد. این مساله 
البته تنها مختص استقلال نیست. بیشتر 
تیم های برای فصل نقل و انتقالات برنامه 
درستی ندارد. بارسلونا برای مدت ها به 
دنبال جانشین مسی بود. این کار چه غلط 
باشد و چه درست، برنامه ریزی و استراتژی 
این باشگاه را نشان می دهد. یا حتی به 
سراغ مربی می روند که سبک فوتبالی اش 
از فلسف تیم دور نباشد. در استقلال اما 

اینگونه نیست. 
 در خصوص بی برنامه گی بسیاری از 

تیم ها چه نظری دارید؟
پیش  احساسی  همه چیز  متاسفانه   
گذشته هواداران  می رود. بیرانوند سال 
را بازی داد و حالا همان روند را برای تیم 
کتور در پیش گرفته است. این مساله  ترا
دلیلش همان بی برنامه گی مدیران است. 
آن ها باید بدانند فلان بازیکن به چه درد 
گر فلان بازیکن جذب  تیم  می خورد. یا ا
شد، ذخیره اش چه کسی باشد. متاسفانه 
ل ها با کمک برخی رسانه ها و صفحات  دلا
مجازی تبلیغات می کنند و بازیکنان شان 
را چندین برابر قیمت واقعی می فروشند. 
آنها بازار را گرم می کنند و اصلا برای شان 
کار تیم  کدام بازیکن به  که  مهم نیست 
. این نکته هم به استقلال  می آید یا خیر
ضربه زده و هم دیگر تیم ها. نقل و انتقالات 
خوب ۸0 درصد راه قهرمانی است. به طور 
گران  کتور همیشه بازیکنان  مثال در ترا
آنها ستاره  که برخی از  خریده می شوند 
کتور قهرمان  که ترا هستند اما می بینید 
نمی شود و دلیلش همان بی برنامه بودن 
است. باید عاقلانه خرید کرد. متاسفانه این 
بی برنامه گی آن جایی لطمه می زند که پس 
از گذشت ۳ هفته می فهمیم تیم مان کامل 
نیست و از هفته چهارم می گوییم ای وای 

که فلان بازیکن را نگرفتیم. 
 

طالب نسب: 
نتیجه بی برنامگی 

باشگاه ها از هفته سوم 
مشخص می شود 

 حضور ۶۳ کشور جهان  
در کشتی المپیک 

ایسنا: اتحادیه جهانی کشتی وضعیت 
کسب سهمیه های المپیک در قاره های 
گیر از  کشتی   290 کرد.  مختلف را اعلام 
6۳ کشور جهان در رقابت های المپیک 
2024 پاریس حاضر می شوند. آمریکا با 16 
کشتی گیر بیش ترین سهمیه را در کشتی 
مردان و زنان بدست آورده است. آمریکا 
6 سهمیه کامل در کشتی آزاد و 6 سهمیه 
کامل در کشتی زنان را بدست آورد و موفق 
به کسب 4 سهمیه نیز در کشتی فرنگی 
شد. پس از ایالات متحده، ژاپن 1۳ سهمیه 
شامل شش سهمیه در کشتی زنان، چهار 
کشتی آزاد و سه سهمیه در  سهمیه در 
کشتی فرنگی را از آن خود کرد. آذربایجان و 
چین نیز هر کدام 12 سهمیه کسب کردند. 
کشورهای ایران، مصر و ترکیه هر کدام 11 
سهمیه برای حضور در رقابت های کشتی 
المپیک پاریس کسب کرده اند. مصر با 6 
سهمیه کامل در کشتی فرنگی، 4 نفر در 
کشتی آزاد و یک نفر در کشتی زنان عازم 
6 فرنگی  المپیک می شود. ایران نیز با 
کار و 5 آزادکار راهی پاریس خواهد شد 
و ترکیه نیز موفق به کسب 5 سهمیه در 
کشتی فرنگی  کشتی زنان، 4 سهمیه در 
المپیک  آزاد  کشتی  نیز در  2 سهمیه  و 
قرقیزستان  و  کوبا  است.  شده  پاریس 
نیز با 10 سهمیه عازم رقابت های کشتی 
و  مغولستان  بود.  خواهند  المپیک 
اوکراین 9 سهمیه برای المپیک پاریس 
2024 به دست آوردند. کشورهای الجزایر و 
قزاقستان نیز هشت سهمیه کسب کردند. 
پنج کشور دیگر هر کدام چهار سهمیه، سه 
کشور هر کدام سه سهمیه و 10 کشور نیز هر 
کدام دو سهمیه برای بازی های المپیک 
پاریس کسب کردند. همچنین 15 کشور 
به یک سهمیه المپیک رسیدند. علاوه 
بر این دو ورزشکار بی طرف به همراه دو 
ورزشکار پناهنده در رقابت های المپیک 

2024 حضور خواهند داشت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
    ایسنا: پرسپولیس بعد از جذب ایوب العملود به دنبال 
کشی است که در خط دفاعی بازی  جذب یک بازیکن دیگر مرا
می کند. پرسپولیس سرانجام از نخستین خرید خود در تابستان 
کش که  رونمایی کرد. ایوب العملود، مدافع راست سابق الوداد مرا
سابقه کار کردن با گاریدو را دارد رسما به پرسپولیس پیوست. اما به 
کشی پرسپولیس در تابستان  نظر می رسد که این بازیکن تنها مرا
که گاریدو اصرار به جذب بازیکن دیگری از تیم سابق  نیست، چرا
کش مدعی شد که امین ابو الفتح  خود دارد. سایت احداث انفو مرا
مدافع الوداد با پیشنهاد رسمی باشگاه پرسپولیس مواجه شده 
است و گاریدو دوست دارد که این بازیکن را هم در تیم خود داشته 
کشی در ادامه نوشت که گاریدو سرمربی  باشد. این سایت مرا
اسپانیایی پرسپولیس بعد از جذب العملود، از مسئولان باشگاه 
پرسپولیس خواسته است که ابو الفتح را هم به تیم آورند. این 
که  احتمال زیاد است که ابو الفتح هم راهی پرسپولیس شود، چرا
باشگاه الوداد وضعیت خوبی ندارد و بازیکنان این تیم یکی پس از 

دیگری در حال جدا شدن هستند. 

بیــنالمــلل
    گرت ساوت گیت با خاطره ای تلخ از هدایت انگلیس کنار 
رفت و حالا اتحادیه فوتبال انگلیس باید جانشین او را تعیین کند. 
تیم ملی فوتبال اسپانیا در فینال یورو 2024 به مصاف انگلیس 
رفت و در این بازی توانست با نتیجه 2 بر یک به پیروزی دست 
کامی  پیدا کند و جام قهرمانی را بالای سر ببرد. به این ترتیب یک نا
دیگر برای انگلیس رقم خورد. انگلیس باوجود آنکه به فینال یورو 
2024 صعود کرد برای دومین دوره پیاپی نایب قهرمان شد. فوتبال 
کسل کننده انگلیسی ها در طول جام صدای خیلی ها را درآورد ولی 
خیلی ها عنوان کردند چون ساوت گیت نتیجه می گیرد باید از این 
ایراد چشم پوشی کرد اما در مسابقه سرنوشت ساز همه چیز سر 
جای خودش قرار گرفت و اسپانیا با شایستگی عنوان قهرمانی را 
به دست آورد. یک شنبه شب، یک اتفاق تلخ دیگر به تاریخچه 
فوتبالی سه شیر اضافه شد. گل اویارزابال هم مثل دست خدا 
)دیگو مارادونا(، پنالتی ساوت گیت در ضربات پنالتی مقابل 
ژرمن ها در یورو 1996، شوت ناامیدکننده دیوید بکام به آسمان 
در سال 2004، چشمک زدن کریستیانو رونالدو در سال 2006 به 
اخراج رونی و تحقیر مقابل ایسلند در سال 2016 به خاطرات تلخ 
این تیم تبدیل شد. حالا رسانه ها در این فکر هستند که چه کسی 
جانشین گرت ساوت گیت در تیم ملی انگلیس می شود؟ مهم ترین 
گزینه، گراهام پاتر سرمربی پیشین چلسی است. هم چنین لی 
کارسلی از تیم جوانان انگلیس، ادی هاو از نیوکاسل و مائوریسیو 
پوچتینو نیز دیگر گزینه های در دسترس انگلیس برای جانشینی 

ساوت گیت هستند.

درخشان: هر بازیکنی حق دارد با هر باشگاهی که می خواهد قرارداد ببندد
پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت   
می گوید مدیران این باشگاه باید سعی 
کنند بهترین نفرات را جذب کنند. حمید 
درخشان در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط 
پرسپولیس در نقل وانتقالات اظهار کرد: 
سه بازیکن پرسپولیس جدا شدند و باید 
ببینید چه بازیکنانی تمدید شده اند. این 
مهم است که در جذب بازیکن بر اساس 
نیاز تیم قراردادها تمدید و بازیکن جدید 
هرچه  باید  پرسپولیس  شوند.  جذب 
گر اینگونه  سریع تر تیم خود را ببندد و ا
نباشد از سایر تیم ها جا می ماند. همه 
تیم ها به دنبال این هستند بهترین نفرات 
را به خدمت بگیرند و تیم خوبی برای 
خود آماده کنند. افرادی که متخصص در 

باشگاه پرسپولیس باید بازیکنان خوبی را 
گر اینگونه نباشد مشکلات  جذب کنند و ا
زیادی ایجاد خواهد شد و خودشان را 
زیر سوال می برند. وی در ادامه درباره 
اینکه گاریدو سرمربی جدید پرسپولیس 
در  که  ندارد  ایران  فوتبال  از  شناختی 
نقل وانتقالات به باشگاه مشورت بدهد 
هم گفت: یکی از مشکلات و معایب مربی 
خارجی این است که وقتی به فوتبال ایران 
می آید زمان می برد که شناخت کافی به 
دست بیاورد. به همین خاطر الان مدیران 
در  کلیدی  نقش  پرسپولیس  باشگاه 
نقل وانتقالات خواهند داشت تا بر اساس 
نیازهای تیم بازیکن جذب کنند. مدیران 
گر از قبل برنامه ریزی  باشگاه پرسپولیس ا

می کردند الان شرایط بهتری رقم می زنند. 
امیدوارم بازیکنان خوبی و نفراتی که تیم 
به آن ها نیاز دارد را جذب کنند. یکی از 
که در پست هایی  نکات مهم این است 
که مشکلاتی وجود دارد بازیکن جذب 
شود تا ضعف های تیم برطرف شود. این 
گونه است که افراد با تجربه می توانند تیم 
کسی نمی تواند تیم ببندد.  ببندند. هر 
وی در ادامه درباره اینکه شنیده می شود 
برخی باشگاه ها اعداد نجومی برای جذب 
بازیکن می پردازند هم گفت: شاید به یک 
بازیکن 70 میلیارد تومان پرداخت کنند و به 
یک بازیکن دیگر 20 میلیارد تومان بدهند، 
مهم این است که آن باشگاه سقف بودجه 
را رعایت کند و بالاتر از سقف بودجه قرارداد 

خارجی  بازیکن  می توانید  شما  نبندد. 
گران قیمت و یا بازیکن داخلی گران قیمت 
ببندید اما باید سقف بودجه را رعایت 
کنید. شما هستید که بر اساس نیازهای 
باشگاه خود تیم را می بندید. هر بازیکنی 
هم بر اساس اصول حرفه ای حق دارد با 
هر باشگاهی که می خواهد قرارداد ببندد. 
قدیم بازیکنان برای پیراهن بازی می کردند 
و الان دیگر این گونه نیست. بازیکن نیاز 
مالی و آینده دارد و باید بهترین تصمیم 
را برای خود بگیرد. هر بازیکنی قیمتی 
دارد و بر اساس قیمتی که دارد به او پول 
می دهند. شاید بازیکنی بگوید ۸0 میلیارد 
تومان پول می خواهم اما شما ببینید او ۳0 

میلیارد تومان ارزش دارد. 

عدم اتحاد مدیران باشگاه ها 

  در فصل نقل و انتقالات ارقام نجومی بازیکنان داخلی 
باعث شده تا مدیران باشگاه بازیکنان خارجی را به داخلی 
ترجیح بدهند، اتحاد بین مدیران باشگاه های لیگ برتری 
که یک فصل است در لیگ برتر بازی  نیست و بازیکنانی 
می کنند ارقام فضایی پیدا کرده اند. حتی بازیکنی نیست 
که چند فصل در لیگ برتر بازی کرده و توانایی های خود 
ل ها یا همان  کشیده باشد همان بازیکن با دلا خ  را به ر
ایجنت ها کار خود را پیش می برند. چون برخورد با فساد در 
فوتبال نمی شود نباید هم انتظاری داشت. چه اتفاقی برای 
پرونده فساد در فوتبال رفسنجان رخ داد؟ وقتی با متخلفان 
برخوردی نمی شود، آنها به کار خود ادامه می دهند. فساد 
کان ادامه دارد و تا زمانی که مدیران باشگاه های ما،  کما
جدولی نداشته باشند که عملکرد بازیکنان را با آنالیز دقیق 
ک افزایش  در آن درج کنند، ارقام بازیکنان به صورت وحشتنا
پیدا می کند، چون عملکردی بررسی نمی شود. بازیکنانی 
بمب نقل و انتقالات می شوند که نیم فصل هم درخشش 
نداشته اند و کاملاً هدایت شده بمب نقل و انتقالات شده اند. 
عیار چنین بازیکنانی زمانی مشخص می شود که در کنار 15 
بازیکن خوب نمایش قابل قبولی ارائه کرده باشند. بدبختی 
فوتبال ما به خاطر آن است که آدم هایی آن را اداره می کنند 
که از جنس فوتبال نیستند. کسانی که از فوتبال سررشته ای 
ندارند راضی به پرداخت ارقام بالا برای بازیکنان معمولی 
می شوند. راه ارتباط با هواداران را هم بلد نیستند، چون 
فوتبال بازی نکرده اند تا دغدغه هوادار را بفهمند. فقط برای 
ح کنند در فضای مجازی حضور  شهرت و اینکه خود را مطر
گر ورود بازیکن خارجی آزاد باشد، ارقام بازیکنان  دارند. ا
داخلی افت پیدا می کند. به عنوان بازیکنی که در چهار تیم 
کرده ام شاهد اتفاقاتی عجیب هستم  ح ایران بازی  مطر
و کاری از دست ما برنمی آید. اجازه ورود را به ما فوتبالی ها 
گر  ا شویم.  قیمت ها  بی رویه  افزایش  مانع  تا  نمی دهند 
پیشکسوتان هر تیمی در باشگاه خود مشغول به کار شوند، 
ایجنت و دلال ها نمی توانند بازیکنی را با ارقام عجیب و غریب 
بفروشند. هر چقدر دلال ها رقم بازیکن را بالاتر بدهند، درصد 
بیشتری می گیرند. بازیکنی که راضی بوده با 5 میلیارد منتقل 
شود، وقتی رقم قراردادش 20 میلیارد شود، راضی است 5 
میلیارد آن را به ایجنت خود بدهد. مثلاً جواد آقایی پور مبلغ 
قراردادش با استقلال خوزستان چقدر بوده که با چندین 
برابر افزایش رقم قرارداد خود به تیم بعدی می رود؟ مهدی 
لیموچی چند بازی درخشش بالایی داشته که با رقم عجیبی 
از آلومینیوم جدا می شود. علی اصغر اعرابی بهترین بازیکن 
شمس آذر بود و وقتی به سپاهان رفت چه اتفاقی برای او 
خ داد؟ رقم بسیار بالایی برای جذب او پرداخت شد، اما  ر
کارایی داشت؟ از  به اندازه این پول برای تیم جدیدش 
طرف دیگر محمد قربانی، آریا یوسفی و محمدجواد حسین 
نژاد ذره ذره به تیم بزرگسالان سپاهان اضافه شدند و حالا 
بازیکنانی شناخته شده هستند در حالی که هزینه چندانی 
برای باشگاه نداشتند. قربانی هم به اورنبورگ روسیه رفت، 
ضمن اینکه سعید سحرخیزان هم در گل گهر سیرجان چهره 
کادمی  شد و به روسیه رفت. باشگاه ها هزینه بیشتری صرف آ
کادمی  خود کنند و در آینده درآمدزایی کنند. خروجی های آ

سرمایه های باشگاه می شوند. 

سیدمهدیسیدصالحی
کارشناسفوتبال

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

 عباس آقایی بازیکن پیشین پرسپولیس 
معتقد است، اینکه گاریدو می گوید مسئولیت 
جذب بازیکن برعهده باشگاه است، فشار زیادی 

را بر مدیران این باشگاه وارد کرده است. 
 شرایط فعلی 

گفت وگو با تسنیم درباره  عباس آقایی در 
شرایط پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات و 
آغاز تمرینات سرخپوشان با حضور سرمربی 
اسپانیایی اظهار داشت: به نظر من با توجه 
به فصل سختی که پیش رو داریم پرسپولیس 
هرچه زودتر تمریناتش را شروع می کرد بهتر بود. 
همه می دانیم که گاریدو نخستین تجربه اش 
در فوتبال ایران را پشت سر می گذارد و آنچنان 
شناختی از شرایط تیم و بازیکنان ندارد بنابراین 
زمان می برد تا به جو پرسپولیس آشنا شود و 
سرخپوشان را در راه دفاع از عنوان قهرمانی شان 
داد:  ادامه  وی  کند.  کمک  آینده  فصل  در 
متأسفانه در روزهای گذشته پرسپولیس حال 
و روز خوبی نداشته و بازیکنان تأثیرگذاری را از 

دست داده است و جایگزین مناسبی هم برای 
آنها پیدا نشده. باشگاه زمان زیادی را برای 
انتخاب سرمربی از دست داد و در این بین 
گاریدو عملاً نمی تواند نقش مؤثری در انتخاب 
بازیکن داخلی داشته باشد مگر اینکه بازیکنان 
خارجی را به باشگاه پیشنهاد دهد. نکته مهمی 
که وجود دارد این است که گاریدو در نشست 
خبری که داشت چند بار متذکر شد باشگاه 
مسئولیت جذب بازیکن را برعهده دارد و این 
موضوع همه فشارها را روی دوش باشگاه قرار 

داده است. 
 رقابت با سایر باشگاه ها 

پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشین  بازیکن 
در مورد اینکه سرخپوشان در رقابت با دیگر 
باشگاه های مدعی در جذب بازیکن، تقریباً 
کام بوده اند و این موضوع در طول فصل  نا
می تواند پرسپولیس را با مشکل روبه رو کند، 
تصریح کرد: قطعاً همین طور است، پرسپولیس 
فصل آینده باید در سه جبهه بجنگد و باید خیلی 

قوی تر از فصل قبل باشد. در چنین وضعیتی که 
سایر باشگاه ها به راحتی پول خرج می کنند، کار 
سخت می شود. از طرف دیگر وقتی فشار جذب و 
انتخاب بازیکن عملاً روی دوش مدیران باشگاه 
است و چون سرمربی آنچنان شناختی ندارد، 
فشار مضاعفی به درویش و سایر همکارانش وارد 
می شود. مسلماً رقابت با تیم های متمول عربی 
سخت است و در چنین شرایطی نیاز است که 
پرسپولیس به بهترین شکل ممکن تقویت شود 

تا بتواند از اعتبار فوتبال ایران دفاع کند. 
 ناراحتی هواداران 

هواداران  ناراحتی  به  کنش  وا در  آقایی 
پرسپولیس از جدایی ترابی، اسماعیلی فر و 
بیرانوند اعتراضاتی که جلوی باشگاه داشتند، 
خاطرنشان کرد: به نظر من دیگر نباید به رفتن 
ترابی و اسماعیلی فر فکر کرد، آنها یک تصمیمی 
گرفتند و با یک پیشنهاد مالی بهتر از پرسپولیس 
کتور  که آنها در ترا جدا شدند، من امیدوارم 
موفق شوند. به عقیده من جدایی این بازیکنان 

کتور فقط جنبه مالی داشته  و رفتن شان به ترا
است، وگرنه هیچ بازیکنی به خودش اجازه فکر 
کردن به رفتن از تیمی که در سال های گذشته 
فقط قهرمان شده است را نمی دهد، آنهم به 
تیمی که یک بار هم قهرمان لیگ نشده است. 
من به هواداران پرسپولیس حق می دهم که 
نگران باشند و از وضعیت موجود گله مند باشند، 
اما اعتراض و حضورشان در جلوی باشگاه هم 

دردی را دوا نمی کند. 
 جدایی بیرو 

وی در پایان راجع به جدایی علیرضا بیرانوند، 
اظهار کرد: همان طور که گفتم که فصل سختی 
تمرکز  حفظ  و  است  پرسپولیس  روی  پیش 
مهم ترین نکته برای اعضای تیم است. من 
گر بیرانوند در پرسپولیس می ماند  فکر می کنم ا
گذشته را نداشت چون این بار دیگر  کارایی 
دل هواداران با او صاف نمی شد. هواداران از او 
ناراحت هستند و این موضوع می توانست در 

طول فصل به پرسپولیس ضربه بزند. 

آقایی: حرف های گاریدو فشار زیادی به مدیران پرسپولیس وارد کرد 


